

[Text]

months. I think it would be helpful to us if you could find the time to review the critique of your study made by Mr. Sabia and other officials of the department, because a lot of people are very much aware that there are pretty serious implications here.

So rather than just having it as a two-person debate—and some people think you are right and other people think you are wrong—it would be helpful if you could make any information available to us that would demonstrate where he might have been weak or where he may have been wrong in his assessment of your work.

Prof. Brooks: I read the transcript this morning and I did not understand his testimony. So I think if we are going to do this, the way to proceed would be to ask Mr. Sabia to give me a written critique of it.

The Chairman: I do not think we need any further questioning at this point. We want to thank you for coming.

Prof. Brooks: It was my pleasure.

The Chairman: You are always interesting.

Prof. Brooks: Even though wrong.

The Chairman: You know something, I agree with a number of things you said. I would like to see income tax a lot more than it presently is. It is too high.

The meeting is adjourned to the call of Chair.

[Translation]

gouvernement se poursuivront vraisemblablement encore de nombreux mois. Nous vous serions reconnaissants si vous pouviez trouver le temps de passer en revue la critique de votre étude faite par M. Sabia et par les autres porte-parole du ministère, parce que bien des gens sont très conscients de l'ampleur de l'enjeu dont il est question ici.

Alors, plutôt que d'avoir un simple débat entre deux personnes, les gens se rangeant de votre côté et les autres du côté du ministère—it serait très utile pour nous que vous puissiez nous donner de l'information montrant où M. Sabia a pu se tromper dans son évaluation de votre travail.

M. Brooks: J'ai lu la transcription de son témoignage ce matin et je ne l'ai pas comprise. La meilleure façon de procéder, par conséquent, serait de demander à M. Sabia de m'envoyer une critique écrite de mon étude.

Le président: Je ne pense pas qu'il faille poursuivre l'interrogation pour l'instant. Nous vous remercions d'être venu.

M. Brooks: Tout le plaisir est pour moi.

Le président: Vous êtes toujours intéressant.

M. Brooks: Même si j'ai tort.

Le président: Sachez que je suis d'accord avec un certain nombre de choses que vous avez dites. J'aimerais que l'impôt sur le revenu joue un rôle plus important qu'actuellement. Il est trop élevé.

La séance est élevée.